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Interpellation till Kultur- och folkhälsonämndens ordförande  

HVB-hem 

I veckan kom rapporter om hur en flicka placerad på ett HVB-hem i Halland, 

plockats upp i närheten av HVB-hemmet och sedan våldtagits av en man. Trots 

det att själva anledningen till att hon placerats på hemmet var att hon tidigare 

varit rymningsbenägen och haft riskbeteenden. 2021 drunknade femåriga John 

Walter efter det att personal på ett HVB-hem lämnat barnen obevakade några 

minuter. Även i det fallet var det föräldrarna som sökt hjälp hos socialtjänsten för 

att få avlastning, varpå kommunen valde att placera pojken på HVB-hemmet. 

Föräldrarna varnade för hans rymningsbenägenhet och den närliggande ån i 

kombination med avsaknaden av staket på HVB-hemmet. Men ingen lyssnade 

och kort därefter var pojken död. Gång efter annan kan vi också läsa om hur barn 

och ungdomar far illa på HVB- hem, av både personal, andra boende osv. 
 

Med anledning av ovanstående: 

- Har Hylte Kommun i dagsläget några barn eller ungdomar placerade på 

HVB-hem? 

- Vilken kännedom har kommunen om säkerheten och tryggheten för barn 

och ungdomar som Hylte Kommun har placerade på HVB-hem? 

- Vilken bakgrundskoll gör Hylte Kommun på HVB-hem som kommunen 

använder sig utav för placeringar av barn och unga? 

- Besöker Hylte Kommun HVB-hem som kommunen använder sig utav? 
 

 

Sverigedemokraterna Hylte genom: 
 

         


